

EMIRATES PALACE MANDARIN ORIENTAL WELCOMES 2026 WITH A LEGENDARY NEW YEAR'S EVE CELEBRATION FEATURING JOHN LEGEND



Dear Valued Partners,

We are delighted to share exciting news from Emirates Palace Mandarin Oriental, Abu Dhabi.

This New Year's Eve, guests are invited to welcome 2026 with an extraordinary celebration headlined by internationally acclaimed EGOT winner John Legend. Set against the breathtaking backdrop of the Arabian Gulf, the evening promises soulful live music, world-class gastronomy and timeless glamour – making it the capital's most anticipated night of the year.

From a spectacular gala dinner to a dazzling fireworks display and an exclusive after-party, the celebration offers an unforgettable experience designed to capture the spirit of joy and sophistication that defines Emirates Palace Mandarin Oriental Abu Dhabi.

Exclusive Access

Attendance to the full celebration – including the welcome cocktail reception, gala dinner, concert, fireworks and after-party – is reserved exclusively for in-house guests with a minimum three-night stay encompassing 31 December 2025.

6pm	Welcome Cocktail Reception under the Grand Dome
7pm	Gala Dinner at your selected dining venue
9:30pm	Local Talent Performance at the Palace Terrace
10:30pm	John Legend's Concert at the Palace Terrace
11:59pm	The Grand Countdown Fireworks
Till late	The After Party

Ticketing and Packages

The premium discounted concert tickets are available in Silver, Gold, Platinum and Royal Tiers, each providing distinguished seating and personalised privileges for an elevated experience.

LIVE IN CONCERT
JOHN LEGEND



experience
abu dhabi

EMIRATES PALACE MANDARIN ORIENTAL WELCOMES 2026
WITH A LEGENDARY NEW YEAR'S EVE CELEBRATION
FEATURING JOHN LEGEND



Ticket Inclusions

SILVER

- Premium lounge seating
- Unlimited premium beverages and lavishly curated gourmet tasting stations

GOLD

- Premium lounge seating
- Closer to the performance stage (middle and sides)
- Unlimited premium beverages and lavishly curated gourmet tasting stations

DIAMOND

- Premium lounge seating
- Premium positioned - Center
- Unlimited premium beverages and lavishly curated gourmet tasting stations

ROYAL

- Premium lounge seating
- Best seat in the house
- Unlimited premium beverages and lavishly curated gourmet tasting stations

For the concert and exclusive stay packages inclusive of all celebration elements, reservations can be made directly with the hotel on +971 2 690 8888 or via moauh-reservations@mohg.com.

We invite you to share this spectacular experience with your clients and members, and encourage early reservations due to limited availability. The event is open to guests aged three and above, and formal evening or national attire is kindly requested.

Should you require additional information, marketing materials or booking assistance, please do not hesitate to reach out to our team.

LIVE IN CONCERT
JOHN LEGEND



EMIRATES PALACE MANDARIN ORIENTAL ВСТРЕЧАЕТ 2026 ГОД ЛЕГЕНДАРНЫМ НОВОГОДНИМ ВЕЧЕРОМ С JOHN LEGEND



Дорогие партнёры,

Мы рады поделиться с вами захватывающими новостями от Emirates Palace Mandarin Oriental, Абу-Даби.

В этот Новый год гости приглашаются встретить 2026 с поистине грандиозным праздником во главе с международно признанным обладателем премий EGOT (Emmy, Grammy, Oscar, Tony) – John Legend. На фоне захватывающих видов Аравийского залива вечер обещает душевную живую музыку, гастрономию мирового уровня и неповторимую атмосферу – делая его самым ожидаемым событием года в столице.

Эксклюзивный доступ

Участие во всей праздничной программе – от приветственного коктейля и гала-ужина до концерта, фейерверка и афтепати – доступно исключительно для гостей, проживающих в отеле не менее трёх ночей, включая ночь 31 декабря 2025 года.

Расписание:

18:00	Приветственный коктейль под величественным куполом дворца
19:00	Праздничный гала-ужин в одном из изысканных ресторанов
21:30	Выступление локальных артистов на террасе Palace Terrace
22:30	Концерт легендарного John Legend на террасе Palace Terrace
23:59	Праздничный обратный отсчёт и Грандиозный фейерверк
До поздней ночи	Афтепати

Билеты и пакеты

Премиальные билеты на концерт со скидкой доступны в категориях Silver, Gold, Diamond и Royal, каждая из которых предлагает особые места и персонализированные привилегии для поистине незабываемого опыта.

LIVE IN CONCERT
JOHN LEGEND



EMIRATES PALACE MANDARIN ORIENTAL ВСТРЕЧАЕТ 2026 ГОД ЛЕГЕНДАРНЫМ НОВОГОДНИМ ВЕЧЕРОМ С JOHN LEGEND



В стоимость билетов входит:

SILVER

- Места в лаунж-зоне премиум-класса
- Неограниченные премиальные напитки и изысканные гастрономические станции

GOLD

- Места в лаунж-зоне премиум-класса
- Ближе к сцене (средний и боковые секторы)
- Неограниченные премиальные напитки и изысканные гастрономические станции

DIAMOND

- Места в лаунж-зоне премиум-класса
- Центральное расположение
- Неограниченные премиальные напитки и изысканные гастрономические станции

ROYAL

- Места в лаунж-зоне премиум-класса
- Лучшие места в зале
- Неограниченные премиальные напитки и изысканные гастрономические станции

Бронирование

Праздничные пакеты и билеты на концерт доступны для бронирования через наших партнёров.

Мы будем рады, если вы поделитесь этим исключительным событием со своими клиентами и партнёрами и рекомендуем оформлять бронирование заранее, поскольку количество мест ограничено.

Мероприятие открыто для гостей в возрасте от трёх лет и старше. Просим соблюдать дресс-код: вечерний наряд или национальная одежда.



LIVE IN CONCERT
JOHN LEGEND



experience
abu dhabi